
. RADl'.  POWIAT'U

NOWOTOMY  SKJEGO
ul. Pozaańska 33

64-3CO Nowy  Tomyśl

AO.BR.0002.33.2021

PROTOKÓŁ Nr XXX111/2021

Z OBRAD  XXXIII  SESjl

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  29 grudnia  2021  r.

w sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego

1.  Otwarcie  XXXIII  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XXXIII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i powitała  radnych,  Starostę

Nowotomyskiego  - Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Marcina

Brambora,  członków  Zarządu,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę  Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę

Golon,  Radcę  Prawnego  - Wojciecha  Lignowskiego,  kierowników  wydziałów  Starostwa,

Zastępcę  Dyrektora  SP ZOZ -  Marka  Ratajczaka,  informatyków  oraz  pracownika  Biura  Obsługi

Rady  i Zarządu  Powiatu.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą

elektroniczną.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na sali obecnych  jest  16 radnych  i stwierdziła

quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Nieobecni  na sali:  radna  Dorota  Kaczmarek,  radny  Adam  Frąckowiak  oraz  radny  Patryk

Kąkolewski.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr I do protokołu.

Przewodnicząca  dodała,  że  obrady  sesji  są  transmitowane

a administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

nagrywane,

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  poinformowała,  że porządek  obrad  radni  otrzymali  wraz  z materiałami

na tablety.  Porządek  obrad  jest  także  zamieszczony  na stronie  internetowej  Starostwa

Powiatowego  oraz  w Biuletynie  Informacji  Publicznej.  Wszystkie  projekty  uchwał  zostały

omówione  na  posiedzeniach  komisji  Rady  Powiatu  w  listopadzie  i grudniu,  zostały

jednogłośnie  bądź  większością  głosów  zaopiniowane  pozytywnie.  Przewodnicząca

poinformowała,  że w planie  pracy  Rady  na ten  rok  ujęty  był  Program  Ochrony  Środowiska.  W

dniu  2 grudnia  br. do  Zarządu  Powiatu  wpłynął  wniosek  pani  Kierownik  Wydziału  Leśnictwa  i

Ochrony  Środowiska z prośbą  o wycofanie  tego  punktu  z porządku  obrad  ze względu  na

negatywną  opinię  Regionalnego  Dyrektora  Ochrony  Środowiska  w  Poznaniu.  Istnieje

możliwość  zatwierdzenia  tego  Programu  z negatywną  opinią  RDOŚ, ale w ramach  dobrej

współpracy  korzystniejszym  jest  dokonanie  zmian  i uzupełnień  w Programie,  by uzyskać



pozytywną  opinię  dokumentu.  W razie  jakichkolwiek  pytań  ze strony  radnych,  pani  Kierownik

jest  obecna  na dzisiejszej  sesji.

0 godzinie  13.05  na salę obrad  przybyli:  radna  Dorota  Kaczmarek,  radny  Adam  Frąckowiak  oraz

radny  Patryk  Kąkolewski.

Na sali obecnych  19 radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że punkt  dotyczący  Programu  Ochrony  Środowiska

jest  ujęty  w planie  pracy  na 2022  rok  w miesiącu  lutym.  Przewodnicząca  zapytała,  czy do

przedstawionego  porządku  obrad  są  jakieś  pytania  lub  uwagi?

Zgłosił  się  Starosta  Nowotomyski,  który  w  imieniu  Zarządu  Powiatu  poprosił  o

włączenie  do dzisiejszego  porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do

realizacji  w okresie  od dnia  01.01.2019  r. do dnia  31.12.2022  r. projektu  współfinansowanego

ze środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w ramach  Programu  Operacyjnego  Wiedza

Edukacja  Rozwój  2014  - 2020.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  jeszcze  ma  jakieś  pytania  lub  uwagi  do

przedstawionego  porządku  obrad?  Nikt  się  nie  zgłosił.  Przewodnicząca  poprosiła  o

uruchomienie  głosowania.

Głosowano  w  sprawie:

Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w

okresie  od dnia  01.01.2019  r. do dnia  31.12.2022  r. projektu  współfinansowanego  ze środków

Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w ramach  Programu  Operacyjnego  Wiedza  Edukacja

Rozwój  2014  - 2020.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Przewodnicząca  poprosiła  informatyków  o wprowadzenie  ww.  projektu  uchwały  w

punkcie  23 porządku  obrad.

3. Przyjęcie  protokołów  z XXXI  i XXXII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że do protokołów  nie wpłynęły  żadne  uwagi  lub

wnioski  na piśmie.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  protokół  z XXXI sesji  Rady  Powiatu.

Głosowano  w  sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XXXI sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
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Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XXXI sesji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  protokół  z XXXII sesji  Rady  Powiatu.

Głosowano  w  sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XXXII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XXXII  sesji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  odbyło  się 9 posiedzeń

Zarządu.  Ostatnie  posiedzenie  odbyło  się w dniu  wczorajszym.  Radni  otrzymali  na tablety

informację  z wczorajszego  posiedzenia,  jednakże  z uwagi  na to,  że zostało  ono  zamieszczone

w dniu  dzisiejszym,  Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o jej  odczytanie.

Starosta  odczytałinformację  z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  z dnia  28 grudnia  br.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są  jakieś  pytania  do sprawozdania  i poprosiła  o

zgłaszanie  się do dyskusji.

W  dyskusji  wzięli  udział:

Ireneusz  Kozecki

Radny  zapytał  o przegłosowany  przed  momentem  projekt  uchwały,  czy  jest  to nowa

sprawa,  czy dotyczy  jakiegoś  projektu  z lat  ubiegłych.

Andrzej  Wilkoński
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Starosta  odpowiedział,  że jest  to  kontynuacja  projektu,  nowe  środki  finansowe

przyznawane  są na poszczególne  lata,  dlatego  ta uchwała  została  wprowadzona.

-  Maria  Galas

Radna  nawiązała  do posiedzenia  Zarządu  z dnia  3 listopada,  pkt  I-,,Zarząd  dyskutował

na temat  możliwości  pozyskania  funduszy  na inwestycje  lokalne  z rządowego  programu  Polski

Ład"  i zapytała,  czy  zapadły  jakieś  decyzje  odnośnie  rodzaju  inwestycji,  o które  będziemy  się

ubiegać  o dofinansowanie?  Następnie  Radna  nawiązała  do posiedzenia  Zarządu  z dnia  IO

listopada,  pkt  4e-,,Zarząd  podjął  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dysponowanie

nieruchomością  na cele budowlane  - działkami o nr ewid. 109/1  i 109/2  położonych  w

miejscowości  Niegolewo,  gm.  Opalenica  (dot.  opracowania  projektu  przebudowy/rozbudowy

drogi  nr 2739P  Buk - Wiktorowo,  w gminie  Buk w ramach  zadania  pn. "Rozbudowa  drogi

powiatowej  nr 2739P  w km od O+OOO do O+100  oraz  od 1+106  do 1+206  wraz  z obiektami

mostowymi"  i zapytała,  kto  będzie  inwestorem  na tym  terenie  i czy  to  będzie  dotyczyło  terenu

powiatu  nowotomyskiego,  czy też  działka  ta wchodzi  w teren  powiatu  poznańskiego?  Radna

nawiązała  także  do pkt  1 dzisiejszego  sprawozdania  -,,Zarząd  zapoznał  się z wnioskiem  firmy

ELITELAS  Sp. z o. o. z siedzibą  w Baranowie  Sandomierskim  o odstąpienie  od naliczania  kary

umownej  w  związku  z niewywiązywaniem  się  z umowy  nr  DR.272.2.24.2021.  Zarząd

postanowił  podtrzymać  swoją  decyzję  o naliczeniu  kary  oraz  o odstąpieniu  od ww.  umowy"  i

zapytała,  czego  dotyczyła  umowa,  od której  odstąpiono  i naliczono  kary  umowne?

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  odpowiedział,  że  jeżeli  chodzi  o ostatnie  pytanie,  umowa  dotyczyła

podkrzesania  drzew  na terenie  powiatu  nowotomyskiego.  Jeżeli  chodzi  o działki  w  Niegolewie,

inwestorem  będzie  Powiat  Poznański.  Dysponowanie  działkami  potrzebne  jest  do

opracowania  dokumentacji  związanej  z przebudową  drogi  i mostów.  Po tej przebudowie

Powiat  Poznański  nam  to przekaże,  ale żeby  złożyć  wniosek  o pozwolenie  na budowę  musi

mieć  prawo  dysponowania  tymi  gruntami.  Odnośnie  pytania  pierwszego,  Starosta

poinformował,  że w tej  chwili  nie  ma żadnej  konkretnej  decyzji.  Otrzymujemy  informacje  o

różnych  naborach.  Generalna  zasada,  jaka  została  przyjęta  to taka,  że będziemy  składać  te

wnioski,  które  nie zostały  uwzględnione  w pierwszym  naborze.  W zależności  od tego,  jaka

będzie  sytuacja  i czy będą  wyodrębnione  środki  na ochronę  zdrowia  okaże  się, czy możemy

składać  wniosek  o dofinansowanie  kompleksowej  rozbudowy  i dostosowania  szpitala  nie  tylko

do  sytuacji  epidemiologicznej  związanej  z COVID,  ale także  rozbudowy  i modernizacji

oddziałów  chirurgicznego  i ginekologicznego.

-  Sylwester  Kamyszek

Radny  odniósł  się do  posiedzenia  Zarządu  Powiatu  z dnia  21 grudnia  br.,  pkt  4-,,Zarząd

zapoznał  się  z decyzją  Wojewody  Wielkopolskiego  w sprawie  odmowy  wyrażenia  zgody  na

czasowe  zaprzestanie  działalności  leczniczej  przez  Oddział  Chorób  Wewnętrznych

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w

I\lowym  Tomyślu"  i zapytał,  czy o to  wnioskowała  dyrekcja  szpitala?  Co spowodowało  taką

sytuację,  że zwrócono  się z tym  do Wojewody?

Andrzej  Wilkoński
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Starosta  odpowiedział,  że jest  to procedura  uruchomiona  przez  dyrekcję  szpitala  w

związku  z problemami  kadrowymi,  które  występują  w szpitalu.  Dyrektor  szpitala  jest

zobowiązany  na 30 dni przed  ewentualnym  czasowym  zamknięciem  funkcjonowania  oddziału,

uzyskać  zgodę  Wojewody  oraz  opinię  Narodowego  Funduszu  Zdrowia.  Są to terminy  zawite,

które  naJeży wypełnić,  jednak  nie znaczy  to, że oddział  będzie  zamknięty.  Gdyby  taka

procedura  nie została  wszczęta,  byłyby  duże  problemy,  gdyby  faktycznie  ten  oddział  musiał

być zawieszony.  Starosta  dodał,  że Rada Społeczna  także  negatywnie  zaopiniowała  zamiar

czasowego  zamknięcia.  Wiąże  się  to  też  z tym,  że Dyrektor  w sytuacji  braków  kadrowych  może

wystąpić  do  Wojewody  o wskazanie  lekarzy,  których  Wojewoda  skieruje  do pracy na

planowanym  do zamknięcia  oddziale.

Dariusz  Chłopek

Radny  nawiązał  do pkt  5 z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  z dnia  28 grudnia,  w którym

,,Zarząd  zapoznał  się  z informacją  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  na temat  perspektywy

finansowania  na 2022  rok"  i poprosił  o bardziej  szczegółowe  informacje  na ten  temat.

Andrzej  Wilkoński

Starosta  poinformował,  że informacja  ta została  przekazana  przez  Dyrektora  szpitala

po wstępnej  informacji  uzyskanej  z Narodowego  Funduszu  Zdrowia.  Umowa  z NFZ zostaje

przedłużona  na poziomie  bieżącego  roku  do 30 czerwca  2022  r.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  przypomniała,  że radni  mieli  tę  informację  w  materiałach  na

wspólnym  posiedzeniu  Komisji,  które  odbyło  się w poniedziałek.

Adam  Pilc

Radny  odniósł  się do pkt  1 z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  z dnia  28 grudnia,  w którym:

,,Zarząd  zapoznał  się  z wnioskiem  firmy  ELITELAS Sp. z o. o. z siedzibą  w Baranowie

Sandomierskim  o odstąpienie  od naliczania  kary  umownej  w związku  z niewywiązywaniem  się

z umową  nr DR.272.2.24.2021.  Zarząd  postanowił  podtrzymać  swoją  decyzję  o naliczeniu  kary

oraz  o odstąpieniu  od ww.  umowy".  Radny  dodał,  że w tym  przypadku  Zarząd  decydował  o

naliczeniu  kary umownej,  a wiadomo,  że wiele  projektów  zostało  przedłużonych.  Radny

zapytał,  dlaczego  akurat  w tym  przypadku,  a w innych  nie?

Andrzej  Wilkoński

Starosta  odpowiedział,  że jest  pełna  dokumentacja  związana  z brakiem  współpracy  z

ww.  firmą.  Firma  w ogóle  nie kontaktowała  się ze Starostwem  ani nie odbierała  telefonów.

Kiedy  minął  termin  i zareagowaliśmy,  wówczas  firma  się  odezwała.  Starostwo  było

zainteresowane  wykonaniem  tej usługi.  Starosta  dodał,  że może  radnemu  Adamowi  Pilcowi

pokazać  pełną  dokumentację.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się nie zgłosił.

5. Podjęcie  uchwały  uchylającej  uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski

kredytu  długoterminowego.
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Projekt  uchwały  uchylającej  uchwałę  w sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski

kredytu  długoterminowego  stanowi  załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  udzieliła  głosu  pani  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  - Barbara  Golon  poinformowała,  że  uchwała  ta  ma  na  celu

rezygnację  z kredytu  długoterminowego  w wysokości  3.663.908,70  zł, który  był  planowany  w

uchwale  budżetowej  na rok  2021.  Wynika  to  z tego,  że według  oferty  złożonej  przez  bank,  a

wpłynęła  tylko  jedna  oferta,  po ogłoszeniu  procedur  z Banku  Spółdzielczego  w Nowym

Tomyślu  koszty  tego  kredytu  wzrosłyby  dwukrotnie.  Zakładano  obsługę  kredytu  wraz  z

odsetkami  na kwotę  około  221  tys.  zł, a według  oferty  byłaby  to kwota  około  550  tys.  zł. W

związku  z tym  po przeanalizowaniu  sytuacji  finansowej  Powiatu  proponuje  się podjęcie  takiej

uchwały.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Andrzej  Wilkoński

Starosta  dodał,  że termin  nie pozwalał  na uruchomienie  ponownej  procedury,  żeby

rozstrzygnąć  to  postępowanie  do końca  roku.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  uchylającej  uchwałę  w sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski

kredytu  długoterminowego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/301/2021

uchylającą  uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego.

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2021 stanowi

załącznik  nr  4 do protokołu.

Autopoprawka  do  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021  stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w dniu  wczorajszym  Zarząd  przyjął  do tego

projektu  uchwały  autopoprawkę  i poprosiła  panią  Skarbnik  o omówienie  projektu  uchwały

wraz  z autopoprawką.
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0 godzinie  13.24  salę obrad  opuścił  radny  Władysław  Napierała.

Na sali obecnych  18 radnych.

Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  przedstawiła  przedmiotowy  projekt  uchwały  wraz

z autopoprawką.

0 godzinie  13.30  na salę obrad  przybył  radny  Władysław  Napierała.

Na sali obecnych  19 radnych.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2021  wraz  z

autopoprawką.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr  XXX111/302/2021  w

sprawie  zmiany  budźetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

7. Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-  2032,

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2021-  2032 stanowi  załącznik  nr 6 do protokołu.

Autopoprawka  do projektu  uchwały  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  uchwalenia

zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2021 -  2032 stanowi

załącznik  nr 7 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  o omówienie  projektu  uchwały

autopoprawki.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  przedmiotowy  projekt  uchwały  wraz  z autopoprawką.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2021-  2032  wraz  z autopoprawką.
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Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/303/2021  w

sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2021-  2032.

8. Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem

roku  budżetowego  2021.

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem  roku

budżetowego  2021  stanowi  załącznik  nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na tabletach  pojawiła  się druga  wersja  uchwały  i

poprosiła  panią  Skarbnik  o omówienie  tego  projektu  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  projekt  uchwały  oraz  odczytała  zadania  proponowane  do

wpisania  w wykaz  wydatków  niewygasających  z upływem  roku  2021.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do  dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem  roku

budżetowego  2021.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXXII1/304/2021  w

sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem  roku  budżetowego  2021.

9.  Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022-2033:

a)  przedstawienie  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022-2033  wraz  z uzasadnieniem
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Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2022-2033  wraz  z uzasadnieniem,  stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Panią  Skarbnik  o przedstawienie  projektu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2022-2033.

b) przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w

sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na

lata  2022-2033

Opinia  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2022-2033  stanowi  załącznik  nr

IO do protokołu.

Wiceprzewodniczący  Rady  -  Tomasz  Szczechowicz  odczytał  opinię  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022-2033.

Przewodnicząca  dodała,  że uzasadnienie  do  uchwały  radni  mają  dostępne  na

tabletach.

c) przedstawienie  opinii  stałych  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  o projekcie

uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022-2033

Przewodnicząca  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  o przedstawienie  opinii.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  -  Krzysztof

Pacholak  odczytał  opinię  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  w sprawie

projektu  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2022  -  2033,

której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr Il  do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  -

Jacek  Pieprzyk  odczytał  opinię  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

w sprawie  projektu  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2022

-  2033,  której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr 12  do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  odczytał  opinię  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  w sprawie  projektu

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2022  - 2033,  której

kserokopia  stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.
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d) przedstawienie  stanowiska  Zarządu  Powiatu  do wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Stanowisko  Zarządu  Powiatu  do wniosków  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  i Komisji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 14  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  pana  Starostę  o przedstawienie  stanowiska  Zarządu  Powiatu

do  wniosków  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  i Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Starosta  odczytał  stanowisko  Zarządu  Powiatu  do  wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

e) odczytanie  wniosków  zgłoszonych  przed  sesją  przez  radnych,  które  nie  zostały

uwzględnione  w projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022-2033

Przewodnicząca  poinformowała,  że radni  nie  wnieśli  wniosków  i zamknęła  punkt.

f) przedstawienie  autopoprawki  Zarządu  Powiatu  do projektu  uchwały  w sprawie

uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2022-2033

Autopoprawka  do uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2022  - 2033  stanowi  załącznik  nr 15  do protokołu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  autopoprawkę  Zarządu  Powiatu  z dnia  21 grudnia  2021  r.

do  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na 1ata 2022  - 2033.

g) dyskusja  nad  projektem  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2022-2033  oraz  nad ewentualną

autopoprawką

Przewodnicząca  poinformowała,  że autopoprawka  została  umieszczona  na tabletach

po  posiedzeniu  Zarządu  w dniu  21 grudnia  br.  i zapytała,  czy do  projektu  uchwały  i

autopoprawki  są pytania?

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

-  Ireneusz  Kozecki

Radny  poinformował,  że  analizując  Wieloletnią  Prognozę  Finansową  jest

zaniepokojony  w nawiązaniu  do niezaciągniętego  kredytu  ze względu  na to, że wysokość

odsetek  wzrosła  i nie  jest  to  opłacalne.  Radny  dodał,  że opieramy  się na wskaźniku  inflacji  3,3%

bo taki  jest  wskaźnik  Ministerstwa  Finansów,  natomiast  dzisiaj  mamy  na poziomie  prawie  8%.

Radny  zastanawia  się,  jakie  to będą  konsekwencje  dla naszego  budżetu  i dla naszej  prognozy

finansowej.  Radny  zapytał,  czy są jakieś  zagrożenia?
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-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  stwierdził,  że  udzieli  głosu  pani  Skarbnik,  ponieważ  są  to  dywagacje

akademickie.  Starosta  poprosił  o odpowiedź  na pytanie  radnego  panią  Skarbnik.

-  Barbara  Golon

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że tak  jak  radnylreneusz  Kozecki  wskazał,  wskaźniki

makroekonomiczne,  jakie  zostały  zastosowane  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  są

wpisane  z wytycznych  dotyczących  stosowania  jednolitych  wskaźników  makroekonomicznych,

będących  podstawą  oszacowania  skutków  finansowych  projektowanych  ustaw.  Według

aktualizacji  Ministerstwa  Finansów  z sierpnia  2021  roku  takie  wskaźniki  należało  zastosować

w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej.  Regionalna  Izba Obrachunkowa  póki  co nie ma obaw

takich  jak  pan Radny.  Skarbnik  Powiatu  uważa,  że na tę chwilę  zastosowano  wskaźniki  takie

jakie  zostały  podane  przez  Ministerstwo  Finansów  i ani Wydział  Finansów,  ani Rada  Powiatu

nie  powinna  w tej  kwestii  dyskutować.

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  dodał,  że najistotniejsza  jest  taka  informacja,  że nie mamy  swobody  w

kształtowaniu  tych  wskaźników,  natomiast  Starosta  rozumie  pytanie,  bo  jest  to  wyrazem  troski

o Powiat.  W tej  chwili  trudno  jest  się odnieść  do  tych  kwestii.  Kredyty  były  zawierane  na dość

korzystnych  warunkach,  a stopy  procentowe,  które  teraz  wzrastają  powodują  takie,  a nie  inne

skutki,  natomiast  Starosta  jest  bardziej  zaniepokojony  innymi  rozwiązaniami,  które  tutaj  nie

występują,  a które  są przyjmowane  centralnie.  Starosta  podał  przykład,  nad którym  się nie

dyskutuje.  Mówi  się o udogodnieniach  dla kierowców,  którzy  nie będą  musieli  wymieniać

tablic  rejestracyjnych  i rejestrować  pojazdów.  Starosta  zwrócił  uwagę,  że jest  to ewidentnie

ubytek  dochodów  dla Powiatu  i nikt  nie mówi  o jakiejkolwiek  rekompensacie.  Jeżeli  się

zastanowić  i porównać  jak  wyglądają  opłaty  komunikacyjne,  to  te opłaty  od kilku  lat  są na tym

samym  poziomie,  a koszty  zakupu  przez  Powiat  rosły.  To są  sprawy,  których  należy  się

obawiać.  Starosta  bardziej  boi się  takiego  rodzaju  polityki,  nie mówiąc  o tym,  jak będą

wyglądały  sprawy  związane  z podatkowym  polskim  ładem  i wpływem  podatku.  Będzie  to

wymagało  dużej  troski  i dużej  odpowiedzialności.

h) głosowanie  autopoprawki  Zarządu

Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  autopoprawkę  Zarządu

Powiatu  z dnia  21 grudnia  2021  r. do  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022-2033.
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i) głosowanie  wniosków  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  zawartych  w

opiniach  komisji  i nie  uwzględnionych  przez  Zarząd  w autopoprawce  oraz  wniosków

radnych  złożonych  przed  sesją,  które  nie  zostały  uwzględnione  w  projekcie  uchwały

w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2022-2033

W związku  z brakiem  przedmiotowych  wniosków,  Przewodnicząca  przeszła  do punktu

10  porządku  obrad.

IO. Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022-2033.

Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2022-2033.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/305/2021 w

sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2022-2033.

11.  Projekt  uchwały  w  sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022:

a)  przedstawienie  projektu  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na

rok  2022  wraz  z uzasadnieniem

Projekt  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2022  stanowi  załącznik

nr 16  do protokołu.

Skarbnik  Powiatu  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2022.

b) przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w

sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022

Opinia  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok 2022  stanowi  załącznik  nr 17  do protokołu.
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Wiceprzewodniczący  Rady  -  Tomasz  Szczechowicz  odczytał  opinię  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok

2022.

c) przedstawienie  opinii  stałych  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  o projekcie

uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022

Przewodnicząca  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  o przedstawienie  opinii.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  -  Krzysztof

Pacholak  odczytał  opinię  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  o projekcie

uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022,  której  kserokopia  stanowi

załącznik  nr  18  do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  -

Jacek  Pieprzyk  odczytał  opinię  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

o projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2022,  której

kserokopia  stanowi  załącznik  nr  19  do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  odczytał  opinię  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  o projekcie  uchwały

w  sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2022,  której  kserokopia  stanowi

załącznik  nr  20 do protokołu.

Wicestarosta  Nowotomyski  -  Marcin  Brambor  odczytał  opinię  Komisji

Bezpieczeństwa  i Porządku  o projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego

na rok  2022,  której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr  21 do protokołu.

d) przedstawienie  stanowiska  Zarządu  Powiatu  do wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Stanowisko  Zarządu  Powiatu  do wniosków  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  i Komisji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 22 do protokołu.

Starosta  odczytał  stanowisko  Zarządu  Powiatu  do  wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

e) odczytanie  wniosków  zgłoszonych  przed  sesją  przez  radnych,  które  nie  zostały

uwzględnione  w  projekcie  budżetu

Przewodnicząca  poinformowała,  że radni  nie  wnieśli  wniosków  i zamknęła  punkt.

f) przedstawienie  autopoprawki  Zarządu  Powiatu  do  projektu  uchwały  budżetowej

Autopoprawka  do projektu  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2022

stanowi  załącznik  nr 23 do protokołu.
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Skarbnik  Powiatu  przedstawiła  autopoprawkę  Zarządu  Powiatu  z dnia  21 grudnia  2021

r. do  projektu  uchwały  budżetowej.

g) dyskusja  nad  projektem  budżetu  oraz  nad  ewentualną  autopoprawką

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Nikt  się nie  zgłosił.

h) głosowanie  autopoprawki  Zarządu

Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  autopoprawkę  Zarządu

Powiatu  do  projektu  uchwały  w  sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

i) głosowanie  wniosków  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  zawartych  w

opiniach  komisji  i nie  uwzględnionych  przez  Zarząd  w autopoprawce  oraz  wniosków

radnych  złożonych  przed  sesją,  które  nie  zostały  uwzględnione  w projekcie  budżetu

W związku  z brakiem  przedmiotowych  wniosków,  Przewodnicząca  przeszła  do punktu

12  porządku  obrad.

12.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/306/2021  w

sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.
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0 godzinie  14.20  Przewodnicząca  ogłosiła  przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  14.30.

Na sali nieobecny  Wiceprzewodniczący  Rady -  Zbigniew  Markowski.

Na sali obecnych  18  radnych.

13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  za pracę  dla  Starosty

Nowotomyskiego  oraz  sposobu  dokonywania  zwrotu  kosztów  używania  do  celów

służbowych  samochodu  osobowego  niebędącego  własnością  pracodawcy.

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  za pracę  dla Starosty  Nowotomyskiego

oraz  sposobu  dokonywania  zwrotu  kosztów  używania  do celów  służbowych  samochodu  osoboweg,o

niebędącego  własnością  pracodawcy  stanowi  załącznik  nr 24 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na tabletach  pojawił  się  nowy  projekt  uchwały  i

poprosiła  Radcę  Prawnego  -  Wojciecha  Lignowskiego  o przedstawienie  stanowiska,  dlaczego

ta uchwała  musiała  ulec  poprawieniu.

Radca  Prawny  -  Wojciech  Lignowski  poinformował,  że autopoprawka  do tej  uchwały

zawarta  w e) 4 zmienia  datę  obowiązywania  tej  uchwały  od 1 sierpnia  2021  r. z uwagi  na to,  że

ustawa  zmieniająca  ustawę,  między  innymi  o pracownikach  samorządowych,  zawiera  w art.

18  dyspozycję,  aby  nowo  ustalone  wynagrodzenie  naliczać  od 1 sierpnia  br.

0 godzinie  14.33  na salę obrad  przybył  Wiceprzewodniczący  Rady -  Zbigniew  Markowski.

Na sali obecnych  19 radnych.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  za pracę  dla Starosty  Nowotomyskiego

oraz  sposobu  dokonywania  zwrotu  kosztów  używania  do celów  służbowych  samochodu

osobowego  niebędącego  własnością  pracodawcy.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pig(a,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski

BRAK  GŁOSU  (1)

Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/307/2021  w

sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  za pracę  dla Starosty  Nowotomyskiego  oraz  sposobu
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dokonywania  zwrotu  kosztów  używania  do celów  służbowych  samochodu  osobowego

niebędącego  własnością  pracodawcy.

14.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zasad  przyznawania  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży

służbowych  dla  radnych.

Projekt  uchwały  w sprawie  zasad przyznawania  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży  służbowych

dla radnych  stanowi  załącznik  nr 25 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasad  przyznawania  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży

służbowych  dla radnych.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/308/2021 w

sprawie  zasad  przyznawania  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży  służbowych  dla  radnych.

15.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zadań  powiatu  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej

i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu

Nowotomyskiego,  które  finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze środków  Państwowego

Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2022  roku.

Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  zadań powiatu  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i

społecznej  osób niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  które

finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2022  roku  stanowi  załącznik  nr 26 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  powiatu  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i

społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,

które  finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze środków  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2022  roku.
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Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (1)

Tomasz  Szczechowicz

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XXX111/309/2021 w sprawie określenia zadań powiatu  z zakresu rehabilitacji  zawodowej  i
społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,

które  finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze  środków  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  2022  roku.

16.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie

statków  lub  innych  obiektów  pływających  w  roku  2022.

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków

lub innych  obiektów  pływających  w roku  2022  stanowi  załącznik  nr 27 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków

lub  innych  obiektów  pływających  w roku  2022.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/310/2021 w

sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie  statków  lub innych

obiektów  pływających  w roku  2022.

17.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi

ich przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.
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Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi i ich

przechowywanie  oraz wysokości  kosztów  z tym związanych  stanowi  załącznik  nr 28 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich

przechowywanie  oraz  wysokości  kosztów  z tym  związanych.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/311/2021 w

sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich przechowywanie  oraz

wysokości  kosztów  z tym  związanych.

18.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na

2022  rok.

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu pracy Rady Powiatu  Nowotomyskiego  na 2022

rok stanowi  załącznik  nr 29 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2022

rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/312/2021 w

sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2022  rok.
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19.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na

2022  rok.

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2022 rok

stanowi  załącznik  nr 30 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2022

rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/313/2021 w

sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2022  rok.

20.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  na 2022  rok.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  na 2022 rok  stanowi  załącznik  nr 31 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  na 2022  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński
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Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/314/2021 w

sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2022  rok.

21.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  zasad  i trybu  przyznawania  nagród  i wyróżnień

dla  zawodników  za osiągnięte  wysokie  wyniki  sportowe  oraz  nagród  i wyróżnień  dla ich

trenerÓw.

Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  zasad i trybu  przyznawania  nagród  i wyróżnień  dla

zawodników  za osiągnięte  wysokie  wyniki  sportowe  oraz  nagród  i wyróżnień  dla ich trenerów  stanowi

załącznik  nr 32 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  zasad  i trybu  przyznawania  nagród  i wyróżnień  dla

zawodników  za osiągnięte  wysokie  wyniki  sportowe  oraz  nagród  i wyróżnień  dla  ich trenerów.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/315/2021 w

sprawie  określenia  zasad  i trybu  przyznawania  nagród  i wyróżnień  dla zawodników  za

osiągnięte  wysokie  wyniki  sportowe  oraz  nagród  i wyróżnień  dla  ich  trenerów.

22. Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  3-1etniego  powiatowego  programu  rozwoju

pieczy  zastępczej  w  powiecie  nowotomyskim  na lata  2022-2024.

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  3-1etniego  powiatowego  programu  rozwoju  pieczy

zastępczej  w powiecie  nowotomyskim  na lata 2022-2024  stanowi  załącznik  nr 33 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  3-1etniego  powiatowego  programu  rozwoju  pieczy

zastępczej  w powiecie  nowotomyskim  na lata  2022-2024.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:
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ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/316/2021  w

sprawie  uchwalenia  3-1etniego  powiatowego  programu  rozwoju  pieczy  zastępczej  w

powiecie  nowotomyskim  na lata  2022-2024.

23.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  do  realizacji  w  okresie  od dnia  01.01.2019  r.

do  dnia  31.12.2022  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu

Społecznego  w ramach  Programu  Operacyjnego  Wiedza  Edukacja  Rozwój  2014  - 2020.

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w okresie  od dnia  01.01.2019  r. do dnia

31.12.2022  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w

ramach  Programu  Operacyjnego  Wiedza  Edukacja  Rozwój  2014 - 2020  stanowi  załącznik  nr 34 do

protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  został  wprowadzony  na dzisiejszej

sesji  i poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

-  Sylwester  Kamyszek

Radny  poinformował,  że w związku  z praktyką,  gdzie  projekty  uchwał  wprowadzane  na

sesje  są odczytywane,  ten  projekt  uchwały  powinien  być odczytany,  aby  można  było  się w

pełni  z nim  zapoznać.

Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  i poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji

drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w okresie  od dnia  01.01.2019  r. do

dnia  31.12.2022  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu

Społecznego  w ramach  Programu  Operacyjnego  Wiedza  Edukacja  Rozwój  2014  - 2020.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX111/317/2021  w

sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w  okresie  od dnia  01.01.2019  r. do  dnia  31.12.2022  r.
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projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w ramach

Programu  Operacyjnego  Wiedza  Edukacja  Rozwój  2014  - 2020.

24. Sprawozdanie  z wyników  kontroli  przeprowadzonej  przez  Komisję  Rewizyjną  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  w Powiatowym  Urzędzie  Pracy  w Nowym  Tomyślu.

Kserokopia  sprawozdania  z wyników  kontroli  przeprowadzonej  przez  Komisję  Rewizyjną  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  w Powiatowym  Urzędzie  Pracy  w Nowym  Tomyślu  stanowi  załącznik  nr 35

do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Nikt  się  nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  z wyników  kontroli

przeprowadzonej  przez  Komisję  Rewizyjną  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w Powiatowym

Urzędzie  Pracy  w  Nowym  Tomyślu.

25.  Sprawozdanie  z działalności  Komisji  Rewizyjnej  za 2021  rok.

Kserokopia  sprawozdania  z działalności  Komisji  Rewizyjnej  za 2021  rok stanowi  załącznik  nr 36

do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

Nikt  się  nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności

Komisji  Rewizyjnej  za 2021  rok.

26.  Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  nie  wpłynęły  na piśmie

żadne  interpelacje  ani zapytania.  Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  teraz

złożyć  zapytanie  bądź  interpelację?  Nikt  się nie  zgłosił.

27.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  zabrać  głos?

W  dyskusji  wzięli  udział:

-  Adam  Pilc

Radny  poinformował,  że chciałby  złożyć  na ręce Przewodniczącej  wniosek.  Radny

odczytał  wniosek,  w  którym  jako  Przewodniczący  Polskiego  Stronnictwa  Ludowego

zaapelował  do radnych  o przekazanie  jednej  miesięcznej  diety  na leczenie  malutkiej  Mai

Tomczak.

Wniosek  stanowi  załącznik  nr 37 do protokołu.
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-  Sylwester  Kamyszek

Radny  poinformował,  że do Radnego  zadzwonił  Wójt  Gminy  Kuślin,  który  poprosił  o

przekazanie  na sesji następującej  uwagi  (cyt):,,dzisiaj,  mieszkańcy  Gminy  Kuślin,  bez przerwy

dzwonią  i mówią,  że jest  to najgorszy  powiat  w naszym  regionie  pod względem  odśnieżania  i

posypywania  dróg".  Radny  dodał,  że jest  to opinia  pana Wójta,  a w rozmowie  Radnego  z

panem  Wójtem,  Wójt  zauważył,  że nie do końca  chodziło  o dzisiejszy  dzień  z gołoledzią,  ale o

okres  przed  świętami,  kiedy  to drogi  powiatowe  były  słabiej  odśnieżone.  Wójt  porównał

powiat  szamotulski  i poznański,  na terenach  których  ta czynność  była  wykonywana  sprawniej.

Radny  dodał,  że Jeg,o osobista  uwaga  jako  radnego  to  jest  taka,  że dobrze,  że chociaż  pan Wójt

Gminy  Kuślin  przypomniał,  że są drogi  powiatowe  na terenie  gminy  Kuślin.  Dobrze,  że Wójt

interesuje  się  drogami  powiatowymi,  bo  w  przeszłości,  gdy  cokolwiek  było  robione,

naprawiane,  modernizowane,  a dużo  tego  było,  to nie zawsze  ta rzecz była zauważana.  Przy

okazji  Radny  cieszy  się, że w miejscowości  Śliwno  jest  na ukończeniu  remontowany  odcinek

drogi.  Co prawda  zostało  to zadanie  wprowadzone  do wydatków  niewygasających  do końca

czerwca  2022  roku,  ale Radny  ma nadzieję,  że ze spokojem  zostanie  to zadanie  zakończone.

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  poinformował,  że jest  to od wielu  lat dylemat.  Uwagi,  które  są zgłaszane

odnośnie  śniegu,  czy też gołoledzi,  biorą  się częściowo  z przepisów,  które  mówią  w jakim

terminie  następuje  reakcja  na opad śniegu.  Często  zdarza  się tak, że kiedy  reagujemy  w

terminie  ustawowym  drogi  są już rozjechane.  Potem  jest  kłopot,  aby drogi  przywrócić  do

normalnego  stanu  użytkowania.  Jeżeli  chodzi  o uwagi  pana  Wójta,  to Starosta  obserwuje  od

pewnego  czasu,  że jako  Powiat  staliśmy  się ulubionym  przedmiotem  różnych  uwag  na temat

tego,  co się dzieje  na drogach,  czy też szeroko  rozumianych  inwestycjach  prowadzonych  przez

Powiat.  Jest to dobry  sposób,  aby nie mówić  o swoich  problemach,  tylko  przerzucać  je na

innych.  Ponadto,  Starosta  poinformował,  że były  duże problemy  związane  z wyłonieniem

wykonawców  zimowego  odśnieżania  i nie wiadomo  skąd to się  bierze  tym  bardziej,  że środki

finansowe  na ten  cel nie były  ograniczone.  Powiat  stawia  także  warunki  sprzętowe,  aby  firma

była  w stanie  wywiązać  się z umowy  i może  dlatego  firmy  nie wykazują  zainteresowania.

-  Tomasz  Antuszewski

Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  poinformował,  że w uzupełnieniu  do

wypowiedzi  pana  Starosty,  faktycznie  jest  brak  zainteresowania  ze strony  wykonawców.  Na

jedną  z gmin  przetarg  był ogłaszany  trzykrotnie  i nikt  się nie zgłaszał,  a jak  już się zgłosił

wykonawca,  to zaproponował  stawkę  w wysokości  370  zł za kilometr.  Środkami  finansowymi

musimy  gospodarować  w sposób  racjonalny.  Ludzie  nie zdają  sobie  sprawy  z tego,  że zgodnie

z przepisem  reakcja,  przy  tego  typach  dróg,  to  są cztery  godziny  od ustania  opadów.  Kierownik

dodał,  że oczywiście  służby  działają  szybciej  niż mówią  przepisy.  Przykładem  jest dzień

wczorajszy,  gdzie  jak tylko  pojawiły  się opady,  o godzinie  23.00  zaczęliśmy  posypywanie

mieszanką  soli.  Zgodnie  z warunkami,  stosunek  mieszanki  soli do piasku  powinien  być 25% do

75%. Kierownik  dodał,  że są prowadzone  rozmowy  z wykonawcami,  aby ten stosunek  był

znacznie  większy,  powyżej  30%,  żeby  ta sól rzeczywiście  działała.  Kierownik  dodał,  że sól działa

w temperaturze  powyżej  -6 stopni.  Przy -7 stopniach  już nie działa,  drogi  są zajechane  i nie

możemy  nic z tym  zrobić.  Kierownik  poinformował,  że telefony  od ludzi są odbierane  na
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bieżąco  i nikt  nie jest  lekceważony.  Bierzemy  pod  uwagę  zarówno  Państwa  sugestie  jako

radnych  oraz  sugestie  mieszkańców.  Tam,  gdzie  dostajemy  sygnał  to jedziemy.  W dniu

wczorajszym  pan  Kierownik  objechałwiększą  część  Powiatu  i na każdej  drodze  były  dwa  czarne

suche  pasy  do przejazdu.  Nie  było  tak,  że drog,i  były  zaśnieżone.

Andrzej  Wilkoński

Starosta  poinformował,  że nigdy  nie uważał,  że Staroście  coś się należało  lub należy,

dlatego  podziękował  radnym  za podjęcie  uchwały  w sprawie  wynagrodzenia  Starosty.  Starosta

dodał,  że dziękuje  wimieniu  swoim  oraz  swoich  następców,  którzy  będą  ten  urząd  sprawować.

Starosta  przypomniał  także,  że jako  jedyny  radny  poprzedniej  kadencji  był przeciwny

obniżeniu  wynagrodzenia  poprzedniemu  Staroście,  ponieważ  Starosta  uważa,  że to nie są

metody  na kształtowanie  wynagrodzeń.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  odniosła  się do wniosku  Klubu  Radnych  PSL. Przewodnicząca  ze swojej

strony  również  zachęciła  radnych  do przekazania  swojej  diety  na konto  potrzebującej  Mai

Tomczak.  Przewodnicząca  dodała,  że w przypadku  chęci  pomocy,  przelewu  należy  dokonać  z

własnego  konta  po  otrzymaniu  diety,  nie  może  to  być wykonane  poprzez  Starostwo.

Przewodnicząca  dodała  także,  że wie,  że po przyjęciu  przez  Radę  Apelu  w  sprawie  leczenia  Mai

Tomczak,  pojedynczy  radni  przekazali  swoje  diety  na konto  Mai.  Uczynili  to anonimowo.  Na

zakończenie  Przewodnicząca,  podsumowując  miniony  rok,  złożyła  radnym,  Zarządowi,  pani

Sekretarz,  pani  Skarbnik,  panu  Radcy  Prawnemu,  paniom  z Biura  Rady,  a także  wszystkim

pracownikom  Starostwa  Powiatowego  podziękowania  za całoroczną  współpracę.

Przewodnicząca  przekazała  także  w imieniu  swoim  i Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

życzenia  noworoczne  radnym,  ich  rodzinom,  mieszkańcom  Powiatu  Nowotomyskiego,

pracownikom  Starostwa  Powiatowego  i jednostek  samorządowych  z terenu  powiatu

nowotomyskiego.

28.  Zamknięcie  XXXIII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  o  godz.  15.05  zamknęła  obrady  XXXIII  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XXXIII sesji Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 38 do protokołu.

Przewodnicząca

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

/-/  Renata Gruszka

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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